
 

 

Kempeleen seniorineuvoston kokous    Muistio 11/2024 
 

Aika: 6.11.2024 klo 17 
 
Paikka: Ylikylän päiväkodin Porinatupa, osoitteessa Pekurintie 9, 90450 Kempele 

 

Läsnä: 
Kerttu Mömmö, pj 
Anu Leivo, vpj  
Ritva Rundgren  
Teemu Kakko  
Toivo Piira   
Pirjo Keränen 
Valto Salonperä  
Katja Vähäkuopus / vastuuhenkilö ja sihteeri 
Laura Väihkönen, poistui klo 17.45 
Anne Toppari, poistui klo 18.20 
 
 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen. 
 

2. Sateenkaariseniorit näkyviksi -hanke ja sateenkaarisenioreiden hyvinvointiin vaikuttavia 
tekijöitä 
 

Projektikoordinaattori Laura Väihkönen Vanhustyön Keskusliitosta kertoi Sateenkaariseniorit 
näkyviksi -hankkeesta, joka toimii 2026 vuoden loppuun. Hankkeen toteutumisalueena on 
Pohjois-Pohjanmaa. Tavoitteena on osallisuuden vahvistaminen, yksinäisyyden ja 
näkymättömyyden kokemusten lievittäminen sekä ammattilaisten ymmärryksen vahvistaminen. 
 

3. Oulu 2026 kulttuurikaupunki -hankkeen esittely 
 
Kirjasto- ja kulttuurijohtaja Anne Toppari hanketta. Hankkeen kautta on mahdollista hakea 
rahoitusta ikäihmisten kulttuuritapahtumiin, 2.9.2024-31.8.2025 välisenä aikana. Lisätiedot ja 
hakulomake: www.oulu2026.eu/ohjelmahaku.  
 

4. Pohteen ikäihmisten palveluiden uudistus, toimialuejohtaja Mervi Kosken diat Pohteen 
vanhusten neuvoston edustajan Kerttu Mömmön esittelemänä 
 
Käytiin läpi Mervi Kosken diat. Seniorineuvosto totesi, että: 

• Digilääkäri -toimintamallista olisi hyvä kuulla jatkossa.  

• Suomi. fi valtuuksilla voi nähdä Omakannan tiedot toisen puolesta asioinnin 
yhteydessä, mutta ei voi antaa palautetta leikkauksen onnistumisesta, vaikka sitä 
kysytään eikä peruuttaa aikoja toisen puolesta. 

• Hoitotarvikejakelun osalta sijaisilla tulee olla oikeudet kaikkiin järjestelmiin. 
Hoitotarvikkeet ovat ihmisille välttämättömiä. 

 
 

http://www.oulu2026.eu/ohjelmahaku


 

 

5. Kirkkotien Senioritalon ja Linnakankaan hankkeen tilanne, kirjallinen vastaus elinvoimajohtaja 
Miia Marjaselta 
 
Kirkkotien Senioritalo: Aralta on tullut ilmoitus, että investointirahaa ei ole. Synkronin 
tonttivaraus on vielä vuoden loppuun asti voimassa. He pohtivat nyt, pystyisivätkö toteuttamaan 
hankkeen ilman Aran rahoitusta. Heiltä tulee mahdollisesti tähän liittyen ehdotus tämän vuoden 
puolella. 
  

Linnakankaan hanke: Linnakankaalle on valmistunut elokuussa palvelutalo Kotoisan toinen 
yksikkö. Pihapiirissä on 20 huoneen ympärivuorokautisen hoivan yksikkö sekä viiden huoneiston 
rivitalo. Ensimmäinen yksikköhän heillä on siinä lähellä, Ihmemaantiellä. Lisää tietoja ja kuvia 
yksiköstä löytyy täältä: https://www.kotoisinkoti.fi/tuhkimonkaarre/ 
 
Seniorineuvosto haluaa käydä vierailulla Kotoisan uudessa yksikössä. Pyritään sopimaan vierailu 
tammikuulle 2025. 
 
 

6. Muut asiat 
 

• Sosionomi-opiskelijoilta on tullut opinnäytetyöehdotus senioreiden ja nuorten 
kohtaamiseen, Anne Toppari ottaa yhteyttä opiskelijoihin. 

• Seniorineuvosto toivoi sota-ajan iskelmien konserttia tai yhteislauluja 
kulttuuripalveluihin. 

• Käytiin läpi senioreiden hyvinvointi- ja tulevaisuustyöpajan tulokset 1.11.2024 
(liitteenä). 

• Senioreiden liikuntadiplomi on valmistunut. Seniorineuvosto on tyytyväinen diplomiin. 
Seuraavaan liikuntadiplomiin on tärkeä lisätä kunnan nimi otsikkoon. 

• Joulukuun kokous 2.12. klo 17 lähtien Tuohinon tilalla.  

• Seniorineuvosto ehdotti Kempeleen kuntaa Suomen ikäystävällinen kunnaksi. Haku on 
avoinna 10.11.2024 asti. Lisätietoa ja hakulomake: https://seurana.fi/suomen-
ikaystavallisin-kunta/  

 
7. Seuraavan kokouksen ajankohta 2.12.2024 

 
8. Kokouksen päätettiin klo 20.10 

 
 

Kerttu Mömmö    Katja Vähäkuopus 
puheenjohtaja    vastuuhenkilö ja sihteeri  
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